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Labdarúgás 

Döntetlen 
az 

Asztalitenisz 

Új játékosok a DELEP SC-nél 
r r 

Gedó 
újra elkezdi 

Az ú j esztendő harma-
dik szómba [ián ismét életre 
ke l az ökölvívó-csapatbaj-
nokság. Egy héttel a r a j t 
előtt m á r megvan az ú j 
CSB első szenzációja: az öt 
válogatottba — Bányász, Dó-
zsa, Honvéd, Vasas, Vasutas a z e l s d 

— nevezett 138 versenyző kapu előtt adódtak veszélyes 

hosszú tengerentúli t ú - és a 77. percben. Nagy ha j -
utazott magyar labda- r a t vágott ki a ligaváloga-

tott, elszántan küzdött az 
egyenlítő gólért, és sikerült 
is kiegyenlíteni a 85. perc-
ben Judik révén. 

A két csapat a következő 
összeállításban szerepelt. 

Ligaválogatott: Kovács — 
Tepszics, Udvardi, Rab, Vé-
pi — Takács (Mészöly), 
Ebedli, Major (Judik) — 
Pusztai, Schmidt (Szokolai), 
Kuti (Bíró). 

Románia: Iordache — Ti-

A 
rára 
rúgó-ligaválogatott magyar 
Idó szerint szombatra v i r ra -
dóra Bogotában lejátszotta 
első mérkőzését. A ellenfél 
Románia válogatot t ja volt. 

A bogotal s tadionban 
mintegy 10 000 néző előtt ke-
rül t sor a találkozóra, amely 
végül is 0-0-ás félidő után 
2-2-es eredménnyel végző-
dött . 

Heves küzdelem jellemezte 
játékrészt, mindkét 

Berta Zoltán 

A DÉLÉP SC a6ztalitenisz-
között szerepel Gedó György, helyzetek, de ezek kihaszná- l i h o l > Sames, Munteanu, Ste- szakosztálya nagy gondot for-

Fordulás f a n e s c u — n i n u (Ticleanu), 
Gedó minden , idők egyik után a csereként beáll t Szo- M " R ^ u c a n u , Bölönyi - C a -

legeredményesebb magyar kolai az 55. percben vezetés- m a t a r u (Terhes), Sabac, (D. 

müncheni olimpiai bajnok, . . „ i k p r ü i t 
kélszeres Európa-bajnok is. l a s a n e m s , k e r u l t 

hez ju t ta t ta magyar Nicolae), Balaci. ökölvívója, évek óta nem 
csillogott a szorítóban. Visz- „ „ . . . . . ,. ,, magasra 
szavoniflt. Dolgozott a va- g y *' ezután Ket ro- A magyar ligaválogatott 

n rirmrct 
sas-szakszervezetben, a Va- m a n 8Ó1 következett, a ki tű- következő mérkőzését Ko-
sas SC-ben. nően játszó Dinu révén a 68. lumbia ellen játssza. 

dít az utánpótlás nevelésére, 
%n a máról sem feledkezik 
meg. Mint ismeretes, az idei 
bajnoksággal kapcsolatos 
tervek szövögetésekor' igen 

emelték a mércé t : 

11 Érdemes lesz 
Ff megnézni játékunkat 

Egy év után újból az NB l-ben a SZEOL AK 
női kosarasai 

végezni, hogy kiléphessenek 
a nemzetközi porondra. Cél-
jaik eléréséhez a meglevő, 
becsülettel helytálló játéko-
sok mellé szükségessé vált 
ú j ak igazolása. A szakosztály-
v t / e t é s törekvéseit siker ko-
ronázta, jelentősen megerő-
södött a csapat, három asz-
taliteniszezőt igazolt. 

A sportolókat bemutatkozó 
beszélgetésre kértük, mond-
ják el pályafutásuk történe-
tét, s azt, miér t éppen Sze-
gedet választották. 

A sort a rangidős, 25 éves 
Berta Zoltán nyitotta meg: 

„Komlón kötöttem bará t -
ságot a sportággal, m a j d 
Pécsre kerültem. Két év ka-
tonáskodás következett, a Ki-

Egyetlen célunk van, kezett, és' nemzetközi kupa- sen megerősödött a csapat, 
visszakerülni az NB 1-be, mérkőzéseken indultunk. Az Van válogatási lehetőség, 
mégpedig veretlenül!" — MNK-ban az ötödik helyen mondhatjuk, a bőség zavard- ü á n KFSE csapatában ját-
m o n d t a k ö z e l e g y é v e P u n * végeztünk, mégpedig úgy, t'al küszködhet az edző. A s z o t t a m onnan a BSE-be vitt 
gor Miklós a SZEOL AK hogy egyáltalán nem játszót- jövőt alakító tervek forrná- a z u t a ' m . Mint játékosnak, 
nyt kosárlabdacsapatanak ve- tunk alarendel t szerepet egyik lásánál bizonyára ezt sem bőven akad tanulnivalóm 
zeto edzője. Bizakodása nem ellenfelünkkel szemben sem. hagyta figyelmen kívül... f „ 7 arir>p,atós foeadás te-
vőit alaptalan. Rutinos játé- A Szeged Kupa tornán - - Mindenképpen jó, hasz- rém de a tenveres ütés ^ 
kosainak, de a megméretés- nyolc NB l-es csapat j á t - nos, hogy ilyen sokan va- Z oldalam S z e r e n c s é 
hez. a bizonyításhoz lehető- szőtt — a harmadikok vol- gyünk, így legalább minden- e o l d a l a m - szerencsére 
seget kapo f iataloknak sem tunk, Bácskatopolyán a Belg- kinek alaposan meg kell dol-
okozott különösebb gondot, rádi Par t izán mögött — mi- goznia azért, hogy bekerül-
hogy az igen alacsony színvo- nimális vereséget szenved- jön az alkalmankénti tízes 
nalat képviselő NB II Keleti tünk tőle — a második he- keretbe. Tizenhat játékos áll 
csoport jában százszázalékos l.vet szereztük meg. Ezek a rendelkezésemre, tehát nem 
bajnokságot nyerjenek. Ér- találkozók igen jól segítet- érezheti biztonságban magát 
tékmérő tehát semmiképpen ték a felkészülést. Ami utána egyik sem. Ami szintén na-
sem lehet a bajnoki cím, jött, azt gyorsan el kell fe- gyon kellemes gond, végre 
mélyreható következtetése- lejteni. Mint várható volt, vannak magas centereink. A 
ket kár lenne levonni e bra- fásultság uralkodott el a tá r - neheze csak ezután jön, még-
v árosnak egyáltalán nem saságon, a bajnoki meccse- is nyugodt lelkiismerettel 
mondható teljesítményből. ken aratot t könnyű győzel- mondhatom, nem lehetnek ki- múl tán abbahagyom a spor 

Hasonlóan gondolkodik kü- mek egyáltalán nem fokozták esési gondja ink! Változatta- tol£st, a DÉLÉP-nél szeret-
lönben a vezető edző is, igé- a harci kedvet. nul a gyors játék lesz a jel- n é k dolgozni üzemmérnök-
n.vességére jellemző megálla- — Időközben alaposan ki- lemzőnk, a váz- és a stílus ként." 
pitása. cserélődött a csapat, sok az adott. Tavasszal az olimpia A felnőtt válogatott keret-

— Fölényünk minden mér- új arc. Hallhatnánk erről is? miatt csak tizenegy fordulót ' taS Pótári Mihály így vall 
kőzésen érvényesült, szerény- _ Először ta lán a távozók- bonyolítanak le, reálisan néz- m a g a r ó l j u , „ . . , . 
tolenseg nelkul alhthatom, ról. Palmkas Etelka tavasszal ,, , . „Mondhatom azt ig, tu la j -
úgy és annyi különbséggel már el sem kezdte, Rósa Agi ve_ a z esélyeket, négy-ot mer- d o n k é p p « i hazajöt tem Sze-
g j űztünk szinte minden alka- pedig márciusban jelentet te kőzést „fogni" kell! Az éllo- gedre, bár szüleim Hódme-
lommal, ahogy akar tunk, be, hogy tanulmányai miat t vasok ellen kezdünk, az el- zővásárhelyen élnek. 1969 

a f o n á k k a l . nincs bajom. 
Hogy miért Szegedet válasz-
to t tam? Többször megfor-
dul tam ' a városban, s igén 
megtetszett. A csapatról is 
sok jót halottam, magam is 
tapasztalom, ú j egyesületem-
ben, a bázist jelentő válla-
latnál is mennyi re kedvelik 
az asztaliteniszt. Végleg .itt 
akarok maradni , s ha é v j k 

Pótari. Mihály 

közben két évig a Kilián 
KFSE NB l-es csapatában 
kopta t tam az ütőket. Három 
évig az ifiválogatottban is 
játszottam, az 1976-ban Auszt-
r iában rendezett i f júsági Eu-
rópa-bajnokságon ezüstér-
mesként végzett csapatban 
én is szerepeltem. J á é k o m -
ra — mint mondják — az 
agresszivitás jellemző. Te-
nyeres oldalamról jól pörge-
tek. biztosabban kellene üt-
nöm viszont a fonákot, de 
az adoga/ás-fogadásban is 
jobb lehetnék. Ügy látom, a 
DÉLÉP SC-nél minden adott 
a jó szerepléshez a játékosok 
igazi közösséget alkotnak, és 
ez n e m mellékes. A sport 
mellett tanulni szeretnék, 21 
éves vagyok, gondolnom kell 
a jövőmre is." 

Kovács Lajos szintén 21 
éves, többször volt i f júsági 
válogatott, az 1975-ben 
Athénben rendezett ifiúsági 
Európa-bajnokságon ötödik 
helyen végzett csapatban is 
helyet kapott. Ö a követke-
zőket mondta : 

„Az OGSE-ben 1968-ban 
ismerkedtem meg választott 
sportágammal. Három évvel 
később leigazolt a Bp. Spar-
tacus, 1975-től a VM K ö -
ZÉRT-ben játszottam bevo-
nulásonjjg. A Szondi SE-ben 
folytattam, ma jd leszerelé-

Kovács Lajos 

sem után a DÉLÉP SC-hez 
í r tam alá az átigazoló lapot. 
Vonzott a város, igazán jó 
társakra talál tam, jól érzem 
magam. Most nősültem, szán-
dékuk, hogv végleg Szege-
den telepedjünk le. Egyelőre, 
sajnos, gyenge az erőnlétem, 
szinte minden téren sokat 
kell javulnom, hogy haszná-
ra lehessek a csapatnak." 

Három játékos, három 
egyéniség. Múl t jukat tekint -
ve, tehetségüket véve alapul 
már elöl járójában e lmond-
hat juk , velük jelentősen 
megerősödött a DÉLÉP SC 
NB l-es férficsapata. Remél-
jük, ez 'eredményekben is 
mérhe tő l e s z . . . 

Gy. E. 

Toborzó 
A DÉLÉP SC asztalitenisz-

szakosztálya toborzót t a r t 
azoknak az 1971—72-ben 
született f iúknak, akik ked-
vet, tehetséget éreznek a 
sportághoz. Jelentkezni két 
helyen is lehet : hétfőn és 
szerdán este 6 órakor a Ká-
belgyár kul túr termében. Mo-
hai Gábornál : kedden és 
csütörtökön délután 5 óra-
kor a textilipari szakközép-
iskola tornatermében Vass 
Mihály edzőnél. Tornafelsze-
relést vinni kell. 

lói haladnak 
az olimpiai építkezések 

Minél jobban közeledik az 
olimpia, annál több szó esik 
az ú jonnan épülő és ú j jáépí -
tett sportlétesítményekről. 

Véget értek a moszkvai 
Lenin Stadion rekonstrukciós 
munkálatai . Itt t a r t j ák m a j d 
az olimpia nyitó- és záróün-
nepségét, néhány sportver-

Ezéct sem tar tom holmi hős- nem tud játszani. Körmöczi fonük 'e lé r t eredmények' nem b e n az SZVSE-ben kezdtem zésre. A stadion nagy küzdö-
tt t tnek • eredményünket , Judit munkahelyi elfoglaltsá- , el -asztaliteniszezni. 1974-től terét lényegesen modernebb 

berendezésekkel lát ták el, 
eredményünket, Judit munkahelyi elfoglaltsá 

mohdhatom azt, szégyen lett g a miatt nem tudja vállalni s z a b a d ' . . h o g y p á n i k o t k e l t s e " 
el 

volna, ha egyszer ls veresé- az NB I-gyel járó sok ed 
gct szenvedünk. , zést, ő az SZVSE-ben foly-

— Ismerve a mezőny gyen- tatja. Laukó Emília az év vé-
geségét, az első hely megszer- gén befejezte az aktív játé-
it se, gondolom, csak részfel- kot, a jövőben mint edző 
adat volt, Szakmai munkáját ténykedik a sportiskolánál. 
milyen cétok vezérelték? pr 

— TaVasszal elsősorban a '. , , 
f ia ta lok ' csapatba építését A ° l a n y a l ° romok ele néz-
szor^almaztam, az NB I-et is nek, r á juk csak az őszi idény-
megjá r t játékosok alig já t - ben számíthatok. 
szottak. Nagyon Reményen A á r o n i g a z o l t u k l e Mol-

n m l r É z é s ^ ö l t ó t t e kl e l £ * Göndör , And-
ueiriRét. ' A taktikai elemek reát a KSI-ből, Hegedűs Gab-
gyakorlását 'azért mellőztem, riella Dunaújvárosból, Kű-

riek. Különben meg elhatá-
roztuk —. bízom,, valameny-
nyi játékosom be is ta r t ja —, 
ntinden találkozónkon olyan 
elszántan, akarással lépünk 

Kertész Anikó és Balázs Pályára, hogy a legjobbaknak 
is megnehezít jük a dolgát! 

asztaliteniszezni, 1974-től 
BVSC játékosa voltam, 

II Elszántan készülök" 
Ha egy nehézatléta fel-

sőbb. súlycsoportba lép, nem 
a legkedvezőbb jel, ez a leg-

Ez csendült ki egyébként több esetben a visszavonulás 

mer t mérkőzéseinken — a rucz Edit pedig a KSC-ből 

dr. Remák Annának, az 
együttes egyik erősségének 
véleményéből is egy korábbi 
beszélgetésünkkor: „A csapat 
jobb, erősebb, mint eddig 
bármikor. Érdemes lesz ki-
járni mérkőzéseinkre, meg-szeférty képességű ellenfelek . . . . , 

m ; a ( t a Wcsekélyebb el- J o t t hozzánk. A mi jateko-
lertállás "nélkül a lkalmazhat- sunk Dórán Éva, 6 az SZVSE nézni játékunkat Reméljük, 
tuk volna, úgy viszont sok kosarasa vo l t Most tárgya-
értelme nincs Az MNK-küz- , u n k a székesfehérvár i Épí-
delmek mar komolyabb fel- ,. , . „ 
adatokat jelentettek, a leg- t o kkel , hogy ad ja ki Verrasz-
jobb tizenkettő közé jutást tó Ibolyát, szinte biztosra ve-
jelöltük célul, ezt el is é r - hető, hogy eredménnyel j á r -
tuk, s ő t a vár tnál jobb ered- n a k a t a r g y a l á s o k V e le na-
menyt é r tünk el. , / , . 

— Ez volt a tavasz, amely SJ'on s o k a t erosodnénk, f ia-
körvonalaiban sem mutatta, tal kora ellenére komoly 
voltaképpen mire is képes a NB l-es tapasztalat tal ren-

megnyerjük a szurkolók bi-
zalmát, és minket is úgy buz-
dítanak, ha nem is annyian, 
mint teszik azt a Volán ta-
lálkozóin." 

Györki Ernő 

első lépése. . . 
Fodor Szilveszter, az 

SZVSE 35 éves kötöttfogású 
birkózója változatlanul az 52 
kg-osok mezőnyében keserí-
ti az ellenfelek életét. Az ú j 
esztendőben már a 25. idé-
nyét kezdte, ebből 20 eszten-
dőt töltött az SZVSE-nél, 
míg 1970—75. között a BVSC 
színeiben sportolt. 

— Hogyan gondol vissza 
az elmúlt évre? 

— Jó szívvel. A Matúra 
Mihály-emlékversenyen má-
sodik lettem, míg a vidék-
bajnokságon aranyérmet 

delkezik. Szó van Selmeczi csapat. Hogyan készültek 
folytatásra, az NB I-re? „..j, ,.„,.„, . .„ 

- Minden vonatkozásban l l d l k ó (SZVSE) visszajovete-
arra törekedtem, olyan erőál- léről, amennyiben munkahe-
lapotba kerül jön a csapat, lyi gondja megoldódik," le-
hogy bí r ja az első osztály i K a z 0 ] ; u k . 
tempóját. Nyáron egy hóna- B • _ , 
mg edzőtáborozáson vettünk — Az elhangzottakból egy-

Sportműsor 
HÉTFŐ 

Labdarúgás 
Radnóti-hétfők. Kispályás 

mérkőzések a gimnázium ud-
varán. Téli Kupa. VI. for-

vics. SZAK—Sándorfalva. 
17.30. Varga. Szilágyi. FC 
ACCY—Harlem, 18.30. Kö-
böl, Kiss. Veteresz—Erirra. 
19.30, Pördi, Seres. ZENOL— 

duló. ATI VÍZIG—Badmin- Flamingó, 20.30, Kormányos. 
resat, ma jd az MNK követ- értelműen kiviláglik, jelentő- ton, 16.30, Szekeres, Kubato- p ó r é . 

nyertem. Azonkívül számos 
„sűrű" mezőnyű versenyen 
ál lhat tam a dobogó valame-
lyik fokán, minek következ-
tében I. osztályú minősítést 
szereztem. 

/ 
— Az országos ranglistán 

hanyadik helyet foglalja el? 
— Második vagyok. 
— Könnyedén hozza a ver-

senysúlyát? 
— Egyre nehezebben megy 

a fogyasztás, de a csapat ér-
dekében vállalom a szenve-
dést. 

— A 35 év a mai „totális" 
birkózásban matuzsálemi 
kornak számít? 

— üflég felveszem a ver-
senyt a fiatalokkal. 

— Az idei tervei? 
. — Eredményesen szerepel-
ni az egyéni versenyeken, is-
mét megszerezni az 1. osztá-
lyú minősítést. 

— Január a felkészülés, az 
erőgyűjtés időszaka ,.. 

— Elszántan készülök. Sze-
retnék éles csatákat vívni a 
súlycsoport legjobbjaival, 
még a vi lágbajnok Rácz La-
jossal is. 

míg a kisebb pálya fölé tető-
szerkezetet építettek. A leg.-
nagyobb munkálatok az 
uszodában és a Sportpalotá-
ban folytak. A központi s ta-
dion területén ú j abb csarno-
kot építettek. A nagypályán 
a világítás felszerelését csel-
jabinszki és moszkvai sze-
relők végezték; négy hatal-
mas, 86 méteres oszlopon he-
lyezték el a reflektorokat, és 
így a küzdőteret mintegy 
1500 lux fényerővel lehet 
megvilágítani. Teljesen ki-
cserélték a lelátó pad ja i t : az 
ú j ülőhelyeket jó minőségű 
vörösfenyőből készítették. 
Felújí tot ták a nézőtér alatti 
helyiségeket is. A stadion 
nyugati oldalán helyezték el 
a sajtópáholyokat, valamint a 
kényelmes rádiós és televíziós 
közvetítőfülkéket. 

Jelenleg még folynak a 
45 ezer nézőt befogadó sport-
csarnok és a 15 ezer férőhe-
lyes sportuszoda belső szere-
lési munkálata i . . 

Befejezéshez közeledik a 
munka az izmajlovói csar-
nokban, a Szirenov utcai 
uszodában és a novogorszki 
edzőteremben. 

Érdemes néhány szót ejteni 
az épülő osztankinói rádiós 
és televíziós központról, 
ahonnan több mint 800 rá -
dió- és tv.-riporter tudósít 
m a j d az olimpiáról. 

Jól haladnak a szállodai 
építkezések is. Például az 
idén kerül á tadásra az új , 
1300 személyes szálloda, 
amely majd a turisták ké-
nyelmét szolgálja. 

Az összes olimpiai építke-
zést meg összeszámolni is ne-
héz, egy azonban biztos: a 
létesítmények készen vá r j ák 
m a j d a Versenyek kezdetét 

i 


